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§ 1. Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och ett särskilt välkommen riktades till 
sektionschef Marja Niemi och enhetschef Mukkades Cilgin från äldreomsorgen. 
Sammanträdet förklarades därmed öppnat. 
 
§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkten övrigt.  
 
§ 3.  Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll nr 2: 2007 från sammanträdet den 26 januari 2007 blivit 
justerat och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4.  Val av justerare till dagens protokoll 
Margareta Apelskog utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll.  
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn redogjorde från förtroenderådets sammanträde i februari. 
- Ett informationsmöte planeras av hemtjänsten för de boende i seniorboendet. 
Representanter från förtroenderådet kommer dessförinnan att fånga upp aktuella 
frågor från de boende. 
 
- Invigning av de nya gruppboendena i C-huset genomfördes den 9 februari. Vid 
invigningen deltog bland andra, stadsdelsnämndens ordförande, vice ordförande 
och en ledamot. Ett studiebesök har därefter genomförts på Hässelgården av 
oppositionsborgarrådet och stadsdelsnämndens vice ordförande. 
 
- Besök och rörelse för övrigt på Hässelgården har ökat i och med öppnandet av 
närvårdscentralen. Olika aktiviteter vid Friskvårdscentrum, dans och allsång m.m. 
lockar också många besökare. De boende är positiva till att fler människor rör sig 
inom Hässelgården. 
 
- Diskussioner har förts i förtroenderådet om utflykter till Kyrkhamn och 
möjligheten att förlägga ett dagkollo där. 
 
- Stadsdelsnämndens ordförande har tackat ja till att delta i förtroenderådets nästa 
sammanträde. 
 
Skolörten 
Bengt Arlevind rapporterade att inga formella möten hållits i förtroenderådet. 
Däremot har rådets representanter fått bra information från ledningen i olika 
aktuella frågor. Diskussioner har bl.a. förts kring matfrågor. För övrigt är 
stämningen god bland de boende. Nästa möte är utsatt till den 7 mars. 
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Råcksta sjukhem 
Pensionärsrådet har ingen representant knuten till Råcksta sjukhem. Rådet är 
därför angeläget om att få kontakt med Råcksta sjukhems anhörigråd och är 
beredda att delta i deras möten. Gudrun Sjödin tar med detta till enhetschefen på 
Råcksta sjukhem. 
 
§ 6.  Information från myndigheten 
Biståndsbeslut och trygghetslarm 
Med anledning av tidigare uppkommen diskussion i Rådet kring biståndsbeslut 
och trygghetslarm hade Marja Niemi från biståndssektionen och Mukkades Cilgin 
från hemtjänsten bjudits in till dagens sammanträde. 
 
Marja Niemi informerade allmänt om hur ansökan om bistånd går till. Stadens 
riktlinjer och socialtjänstlagen är vägledande i samband med utredning av olika 
hjälpinsatser. År 2006 fattades 5550 beslut om olika insatser inom äldreomsorgen. 
63 av dessa beslut har lett till avslag. Diskuterades vilken hjälp som finns att få när 
akuta behov uppstår. Inom staden finns Trygghetsjouren som ger råd och stöd och 
akuta hjälpinsatser vid de tider på dygnet då biståndshandläggare eller annan 
äldreomsorgspersonal inom stadsdelen inte finns tillgänglig. Skriftlig information 
om service till äldre och trygghetsjouren i Stockholm delades ut. 
 
Mukkades Cilgin informerade att trygghetslarmen inte fungerar säkert via IP-
telefoni och telefon via bredband. Abonnemangen via Telia är för närvarande de 
mest tillförlitliga. Det är många gånger svårt för äldre att veta vilken typ av 
telefoni de ska välja och att detta kan komma att påverka trygghetslarmets 
funktion. Närstående tänker inte heller alltid på detta. Information från stadens 
äldreförvaltning kommer att gå ut till stadsdelsförvaltningarna. 
 
§ 7.   Beslut från Länsstyrelsen angående tillsyn av Sjöberga Gård 
Länsstyrelsen har i tidigare beslut begärt in yttrande från Sjöberga Gård vad gäller 
brister i den sociala dokumentationen. Yttrande inkom till Länsstyrelsen den 
31 januari 2007. Länsstyrelsen anser nu att verksamheten åtgärdat dessa brister 
och avslutar därför tillsynen. 
 
§ 8.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 20 mars 2007 
a) Slutrapport kring utredningen om äldreomsorgens struktur, ledning och 
organisation 
Gudrun Sjödin meddelade att muntlig information kommer att ges den 20 mars till 
fackliga organisationer, chefer och andra berörda inom äldreomsorgen om den 
genomförda utredningen. Stadsdelsnämnden kommer att informeras vid ett extra 
sammanträde samma dag. 
 
b) Tillsynsplan för enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg 
Gudrun Sjödin redogjorde för tillsynsplanen i vilken Sjöberga Gårds verksamhet 
föreslås följas upp den 22 augusti 2007.  
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b) Lex Sarah anmälan 
Gudrun Sjödin informerade att en Lex Sarah anmälan angående en allvarlig 
händelse vid Hässelgården kommer att redovisas för nämnden. 

 
§ 9.  Övrig information från Äldreomsorgen  
Gudrun Sjödin delade ut protokollutdrag från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 13 februari, angående Rådets förslag till ökad delaktighet för de äldre på 
Skolörtens äldreboende i matlagning och måltidsplanering. 
 
 
§ 10.    Övriga frågor 
Inget noterades. 
 
§ 10.   Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed 
sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum den 30 mars, kl. 09.00 - 11.00 på Hässelgården, 
Ormängsgatan 10. 
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